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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 9 stycznia 2021 roku 

Numer: 1 / 2021 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: potrzeby zwiększenia zasobu zieleni miejskiej na ulicy Chwaliszewo 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 roku, poz. 713 ze zmianami) i § 13 ust. 1 uchwały numer 

LXXX/1202/V/2010 Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu 

Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę 

o odpowiedź na niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Ulica Chwaliszewo to największa i najważniejsza ulica na terenie Chwaliszewa - jednej 

z części poznańskiego Starego Miasta. Przez tę ulicę przebiega turystyczno-historyczny Trakt 

Królewsko-Cesarski. Ulica ta jest zatem ważnym miejscem nie tylko ze względu na 

mieszkańców okolicy, ale również ze względu na turystów przybywających do Poznania. 

W ostatnich latach, dzięki postulatom zgłaszanym przez lokalną społeczność, Radę Osiedla 

Stare Miasto i przeze mnie, udało się utworzyć dwa małe skwerki zieleni u zbiegu ulicy 

Chwaliszewo i ulicy Wenecjańskiej. Również w 2020 roku, dzięki propozycji zgłoszonej 

przeze mnie do budżetu Miasta Poznania i dzięki kolejnym dobrym działaniom właściwego 

wydziału w Zarządzie Dróg Miejskich, udało się zrealizować wiele zamierzeń w zakresie 

zieleni przyulicznej w Śródmieściu, w tym utworzono wysepkę zieleni u zbiegu ulicy 

Chwaliszewo i ulicy Wenecjańskiej.  
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Zieleń miejska ma istotny znaczenie rewitalizacyjne i jest jednym z koniecznych elementów 

ułatwienia życia mieszkańcom śródmieścia. Na ulicy Chwaliszewo w dalszym zakresie 

istnieje potrzeba zwiększenia zasobu zieleni miejskiej (w tym nasadzeń drzew i krzewów), po 

obu stronach ulicy, zwłaszcza w tych częściach, które mają odpowiednią szerokość jezdni 

i chodników, co nie doprowadzi do utrudnień w ruchu pieszych, rowerów i pojazdów. 

Istotnym problemem w realizacji tego zamierzenia może być gęsta sieć infrastruktury 

podziemnej na ulicy Chwaliszewo, przez co nie będzie możliwe posadzenie drzew. Niemniej 

jednak warto podjąć takie działania, które w istniejącej sytuacji będą stanowić kompromisowe 

rozwiązania między uwarunkowaniami urbanistycznymi i infrastrukturalnymi a potrzebą 

zwiększenia zasobu zieleni miejskiej.   

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) w których częściach ulicy Chwaliszewo byłoby możliwe zwiększenie zasobu zieleni 

miejskiej, zwłaszcza przez nasadzenia odpowiednich drzew i krzewów, 

 

2) czy byłoby możliwe, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe zwiększenie 

zasobu zieleni miejskiej na ulicy Chwaliszewo. 

 

 

 (-) Andrzej Rataj 


